
IV sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 28 stycznia 2015 r. 

Andrzej  Łuczaj  zadał  pytanie  związane  z  serią  podpaleń  samochodów  na  ul.  Sikorskiego, które 

miały miejsce w ubiegłych latach. Zapytał o termin zrealizowania obietnicy wykonania oświetlenia i 

ułożenia asfaltu na tej ulicy. Zaproponował doraźne rozwiązanie problemów, np. z  oświetleniem  -  

poprzez  tymczasowe  ustawianie  słupów, z  kłopotliwą  nawierzchnią  – zapełnienie dziur żwirem lub 

asfaltem.    

Zadał  pytanie,  czy  Zespół  Szkół  nr  7  w  Suwałkach  musi  być  zobligowany  do  odśnieżania boiska,  

kiedy  jedynym  Użytkownikiem  w  okresie  zimowym  jest  Suwalski  Klub  Sportowy Wigry.  

Prezydent   Miasta   Czesław Renkiewicz poinformował:  że   przygotowana   jest dokumentacja 

obejmująca realizację drogi i oświetlenia w tym rejonie, jak również możliwe są  do  wykorzystania,  

pewne środki  z  zadania  pt.  realizacja  sieci  energetycznej.    Zadanie będzie  realizowane.  

Porządkowane  sukcesywnie  są  również:  ul.  Szkolna, w  części  możliwej do wykonania i ul. 

Składowa.    

Administratorem  obiektu  sportowego  przy  Zespole  Szkół  nr  7,  jest  szkoła  i  za  wynajem pobiera  

opłaty  od  Klubu  Sportowego  Wigry.  W  związku  z  powyższym środki  powinny  być w budżecie 

szkoły. Jeżeli jednak szkoła jest w złej kondycji finansowej w zakresie wydatków rzeczowych  może  

złożyć  konkretny  wniosek  o  wsparcie  na  ten  cel.  Zarządzenie  Prezydenta nie przewiduje 

obciążenia zadaniem klubu Wigry. 

 

Zastępca   Komendanta   Miejskiego   Policji   w   Suwałkach   poinformował   o   wynikach 

postępowań w sprawie podpaleń na ul. Sikorskiego. Mimo szeroko zakrojonego postępowania 

operacyjnego,  analizy  stanu  zagrożenia,  nie  udało  się  ustalić  sprawców  tych  incydentów. 

Sytuacja jest monitorowana i objęta szczególną uwagą. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


